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Maastricht, 16 januari 2023 

 
Betreft: Schriftelijke vragen SP inzake het Medisch Kleuter Dagverblijf (MKD) Maastricht 
 
Geacht college, 
 
Op 31 december 2022 bereikte ons als gemeenteraad een brandbrief van de hand van Marloes 
Meelkop, expertisecoördinator dagbehandeling binnen XONAR en tevens als gedragswetenschapper 
verbonden aan de Medisch Kleuter Dagverblijven (MKD’s). Daarin geeft zij aan te vrezen voor het 
voortbestaan van het MKD, de dagbehandelingsvorm voor de allerkleinste kinderen, door de nieuwe 
aanbesteding die per 1 januari jl. van kracht is ten aanzien van de jeugdzorg en het herstelplan dat 
door XONAR opgesteld is. Deze brief werd op 12 januari 2023 gevolgd door een gelijkluidende 
brandbrief van het Team MKD Heerlen.  
 
Naast deze twee brandbrieven, heeft de SP ook gesproken met medewerkers van de MKD’s, staat de 
kwestie aanstaande woensdag op de agenda in de gemeenteraad van Heerlen, en is er een petitie 
gestart die inmiddels meer dan 1000 keer ondertekend is. Naar aanleiding van al deze signalen, 
waarvan wij aannemen dat deze ook het college bereikt hebben, zijn bij de SP Maastricht de volgende 
vragen gerezen.  
 

1. Is het college bekend met de wetenschappelijke consensus ten aanzien van het grote belang 
van de eerste drie levensjaren van een kind voor diens verdere ontwikkeling en het 
behandelen van eventuele ontwikkelings- en gedragsstoornissen? 
 

2. Zo ja, waarom wordt er dan voor gekozen om de specialistische zorg die het MKD in de 
gemeente Maastricht aanbiedt voor deze allerjongste, kwetsbare kinderen aan zodanige 
voorwaarden en financiering te onderwerpen dat deze volgens de betrokken medewerkers 
niet langer geleverd kan worden?  
 

3. Klopt het dat de organisaties die de specialistische jeugdzorg middels de MKD’s aanbieden, 
noch de medewerkers daarvan met kennis van de inhoud van de materie bij het opstellen van 
het nieuwe arrangement voor de MKD’s betrokken zijn geweest? 
 

4. Is de vrees van de betrokken medewerkers over het voortbestaan en de continuïteit van de 
jeugdzorg aan de allerkleinste kinderen binnen de gemeente Maastricht uws inziens terecht? 
 



 
 
 

 
 

5. Zo ja, wat gaat het college doen om ervoor te zorgen dat deze groep kwetsbare kinderen niet 
van de noodzakelijke en onmisbare zorg verstoken blijft onder de nieuwe aanbesteding? 
 
 

Hoogachtend,  
 
Jack van Gelooven, Stephanie Blom 
SP Maastricht 


